

Уважаемые коллеги из Эстонии!

Ждём Вас в гости в Приекули, чтобы посетить наши детские сады и принять участие в международной конференции «Применение лично-ориентированного подхода и инклюзивного образования через изучение опыта работы соседних государств», которая состоится в Приекульском крае с 21.08.2018-23.08.2018.

В ходе встречи хотим обменяться опытом о том, как используются природные ресурсы в работе детьми со специальными и особыми потребностями.

В наши дни вопрос о детях со специальными и особыми потребностями очень актуален. Поэтому идеальному дошкольному учреждению необходимо искать дополнительные ресурсы, методы и приёмы.

Мы вас будем встречать 21.08. в гостевом доме «Скангали» в 15.00 часов, затем мы на нашем транспорте отправляемся на латышский национальный вечер.

22.08. мы посетим главу нашего края и 5 детских садов. День закончим дискуссией за круглым столом в яблоневом саду (в этот день-обед самофинансирование 5.00 евро), перемещение на нашем автобусе.

23.08. конференция до 15.00

От гостей мы ждём презентацию занятия на природе или с использованием природных ресурсов. Конспект занятия, которое вы будете демонстрировать на конференции, на русском или английском языке просьба прислать до 10 мая. На эл. почту ; liepas.saulite@prieikulunovads.lv



LATVIJAS REPUBLIKA
PRIEKUĻU NOVADA PAŠVALDĪBA
LIEPAS PIRMSSKOLAS IZGLĪTĪBAS IESTĀDE „SAULĪTE”

Reģistrācijas Nr. 4401901645, Maija ielā 6, Liepā, Liepas pagastā, Priekuļu novadā, LV-4128, tālr.64107364 e-pasts liepas.saulite@priekulunovads.lv

1-6/N-18
18.05.2018.

Marika Merusk
Palamuses PII

Cienījamie kolēģi no Igaunijas!

Jūs esat laipni aicināti apmeklēt Priekuļu novadu, apmeklēt mūsu pirmsskolas izglītības iestādes un piedalīties starptautiskajā konferencē "Personiski orientēto pieeju izmantošana un iekļaujošās izglītības izvērtēšana kaimiņvalstīs", kura notiks Priekuļu novadā no 21.08.2018-23.08.2018.

Tikšanas laikā vēlamies apmainīties pieredzē par to kā izmanto dabas resursus darbā ar bērniem ar speciālām un īpašām vajadzībām. Mūsdienās jautājums par bērniem ar īpašām un speciālām vajadzībām ir ļoti aktuāls. Tādēļ, ideālai izglītības iestādei būtu jāmeklē papildus resursi, metodes un paņēmieni.

Mēs Jūs sagaidāsim 21.08. viesu mājā "Skangaļi", Liepas pagasts, Priekuļu novads, LV-4128, plkst.15.00 ,

tad mēs ar mūsu transportu braucam uz latviešu nacionālo vakaru.

22.08. mēs apmeklējam mūsu novada priekšsēdētāju, 5 bērnodārzus mūsu novadā. Dienas beigās diskusija pie apaļā galda ābeļdārzā, šajā dienā pusdienas- pašfinansēšana 5,00 eiro, -pārvietosimies ar mūsu autobusu.

23.08. no 9.00-15.--. Konference

No viesiem mēs gaidām nodarbības prezentāciju (nodarbības dabā vai izmantojot dabas resursus). Nodarbību konspektu, kuru Jūs prezentēsiet konferencē, lūdzam atsūtīt krievu vai angļu valodā uz E-mail: liepas.saulite@priekulunovads.lv

Ar cieņu, Liepas PII "Saulīte" vadītāja Elija Latko

Dear colleagues from Estonia, !

You are welcome to visit Priekule region, visit our preschool educational institutions and attend an international conference "Using personalized approaches and assessment of inclusive education in neighboring countries" which will take place in Priekule region from 21.08.2018 – 23.08.2018.

During the meeting, we would like to exchange experience on how to use natural resources for working with children with special needs. Today, the issue of children with special needs is very topical. Therefore, an ideal educational institution should seek additional resources, methods and techniques.

We will meet you on 21.08. recreation complex "Skangali", Liepas parish, Priekule county, LV-4128 at 15:00 pm

then we drive with our transport to the Latvian National Evening.

22.08. we visit our county chairman, 5 kindergartens in our area. At the end of the day discussion at the round table in the apple garden, this day lunch – self-financing 5,00 EUR, we will move with our bus.

23.08. from 9:00 – 15:00 conference

From the guests we are waiting for the presentation of the lesson (lessons in nature or using natural resources).

Please send us a copy of the lesson you will present at the conference in Russian or in English on E-mail: liepas.saulite@priekulunovads.lv

Respectfully,

Head of pre-school educational institution "Saulite"

Elija Latko.